

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

<b>4-环丙基-1,2,5-噁二唑-3-甲酸的连续化合成研究</b> <b>Continuous Synthesis of 4-Cyclopropyl-1,2,5-Oxadiazole-3-Carboxylic Acid</b>	
董艳梅, 王一帆, 韩孜研, 杨宇琨, 张睿.....	133
<b>核苷类抗病毒药物的研究进展</b> <b>Research Progress in Nucleoside Antiviral Drugs</b>	
王梦瑶, 曹凌峰, 万坤, 张磊.....	139
<b>刺梨果渣主要功能性成分及综合利用研究进展</b> <b>Research Progress on Main Functional Components and Comprehensive Utilization of Pear Pomace</b>	
何兰兰, 晋海军, 姜特, 张丽艳.....	148
<b>基于 LASP1、CXCR1 探析全真一气汤对 COPD 大鼠的炎症反应和免疫功能的影响</b> <b>The Effects of Quanzhen Yiqi Decoction on Inflammatory Response and Immune Function of COPD Rats Were Analyzed Based on LASP1 and CXCR1</b>	
赵佳佳, 王春娥, 蔡颖利, 吴伟斌, 沈一丹, 蔡佳静, 陈可强.....	156
<b>展萼金丝桃化学成分及其抗氧化活性研究</b> <b>Study on the Chemical Constituents from <i>Hypericum lancasteri</i> and Their Antioxidant Activities</b>	
张潘潘, 周英, 梁嘉俊, 梁婷, 刘爽, 余欢, 魏鑫.....	167
<b>白茅根的研究进展</b> <b>Research Progress of <i>Imperata cylindrica</i> var. major</b>	
李佳.....	174
<b>彝医火草治疗大鼠骨关节炎作用机制研究</b> <b>The Mechanism of Action of Yi Medicine <i>Leontopodium franchetii</i> in the Treatment of Osteoarthritis in Rats</b>	
成婷婷, 李军, 阿俄拉子, 董贺, 张丽艳, 李静.....	188
<b>靶向 CDK6 抗肿瘤小分子抑制剂的虚拟筛选</b> <b>Virtual Screening of Antitumor Small Molecule Inhibitors Targeting CDK6</b>	
李树香, 王敏寿, 赵静峰, 王雁声, 徐高鑫.....	196
<b>基于网络药理学及分子对接技术探讨黄芪甲苷治疗骨质疏松的作用机制研究</b> <b>Mechanism of Astragaloside Intervention in Osteoporosis Based on Network Pharmacology and Molecular Docking Technology</b>	
范志梁, 刘贵珍, 陈雨佳, 顾春松, 李倩, 姜特, 李文, 李来来, 陈云志, 柴艺汇.....	204